
 

1 
 

ZÁPISNICA 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sklabini č. 23/2021 
 

Prítomní poslanci: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, 

 Vladimír Poláček, Juraj Klinčuch, Igor Skuhra 

 

Prítomní hostia: viď prezenčná listina hostí 

 

Ohlásený začiatok zasadnutia: 17. augusta 2021 o 1630 hod. 

Skutočný začiatok zasadnutia: 17. augusta 2021 o 1635 hod. 

 Koniec zasadnutia: 17. augusta 2021 o 1840 hod. 

 

Miesto zasadnutia: Obecný úrad – sála Obecného domu, Sklabiňa 108, 038 03 

 

 

1. Predsedajúca privítala prítomných na 23. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva vo 

volebnom období 2018 – 2022.  

 Zároveň privítala hlavnú kontrolórku obce Sklabiňa Ing. Janku Jesenskú. 

 Skonštatovala, že sú prítomní 6 zo 7 poslancov (viď prezenčná listina) a že obecné 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

2. Za zapisovateľa predsedajúca určila Alžbetu Šupenovú. 

 

3. Za overovateľov zápisnice predsedajúca určila Vladimíra Poláčeka a Igora Skuhru. 

 

4. Do návrhovej komisie navrhla predsedajúca Miroslava Kamenického a Bc. Michala Beličku. 

 
 Prítomní: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, Juraj Klinčuch, Igor 

Skuhra 

 Za: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, Juraj Klinčuch, Igor Skuhra 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

 Nehlasoval: 0 

 

5. Predsedajúca dala hlasovať za predložený program zasadnutia ObZ zo dňa 11.08.2021 

zverejnený na obecnej úradnej tabuli: 

 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

2. Schválenie VZN č. 1/2021 o určení školského obvodu základnej školy a spádovej 

materskej školy 

3. Schválenie prijatia odsúhlasenej dotácie z Environmentálneho fondu pre obec Sklabiňa 
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na rekonštrukciu kúrenia v budove školy 

4. Rozpočtové opatrenie č. 4/2021 

5. Diskusia 

6. Záver 

 
 Prítomní: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, Juraj Klinčuch, Igor 

Skuhra 

 Za: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, Juraj Klinčuch, Igor Skuhra 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

 Nehlasoval: 0 

 

6. V bode Schválenie návrhu VZN č. 1/2021 o určení školského obvodu základnej školy 

a spádovej materskej školy predsedajúca uviedla, že tento návrh bol vyvesený na úradnej tabuli 

aj webovej stránke obce 15 dní pred zasadnutím a nahrádza pôvodné VZN z roku 2004. 

Obec neeviduje žiadne pripomienky zo strany verejnosti ani poslancov. 

 
 Prítomní: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, Juraj Klinčuch, Igor 

Skuhra 

 Za: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, Juraj Klinčuch, Igor Skuhra 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

 Nehlasoval: 0 

 

7. V bode 3 Schválenie prijatia odsúhlasenej dotácie z Environmentálneho fondu na rekonštrukciu 

kúrenia v škole predsedajúca zhrnula všetky informácie: 

 Obec v decembri 2020 poslala na základe výzvy na Environmentálny fond žiadosť o dotáciu 

podľa aktuálneho rozpočtu na rekonštrukciu kúrenia v škole vo výške 72 477,90 €, kde malo 

dôjsť ku výmene kúrenia z pevného paliva na vykurovanie tepelnými čerpadlami. 

Environmentálny fond dotáciu odsúhlasil rozhodnutím zo dňa 7.7.2021 vo výške 95 % 

rozpočtových nákladov s 5 % spoluúčasťou obce, t.j. 3 623,90 €. Podmienkou podpísania 

zmluvy s Environmentálnym fondom bolo do 20.8.2021 zaslať zmluvu s firmou, ktorá by mala 

dielo realizovať - čo znamená, že obec musela vo veľmi krátkom čase realizovať verejno-

obchodnú súťaž. Starostka oslovila 5 firiem z regiónu, ktoré majú oprávnenie a odbornú 

spôsobilosť vykonávať kúrenárske práce. Okrem toho musela dať zaktualizovať rozpočet pre 

potreby súťaže, ktorý nesmel byť starší ako 3 mesiace. Súčasná ekonomická situácia v našej 

spoločnosti spôsobila nárast cien materiálov o 20 až 30 %. Do súťaže sa prihlásila len jedna 

jediná firma s ponukou cca. 85 300 € za kompletnú realizáciu diela .Ostatné oslovené firmy sa 

do súťaže nezapojili s odôvodnením neúmerného nárastu cien materiálu, jeho nedostatkom na 

trhu a dlhými čakacími lehotami na dodanie. Firma, ktorá sa do súťaže zapojila, však nedodala 

všetky potrebné dokumenty. Bola vyzvaná na dodatočné doručenie, žiaľ ani v náhradnom 

termíne dokumenty nedodala. Ďalším negatívom je nárast rozpočtu, kde by obec musela 
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doplatiť zo svojich zdrojov cca. 16 500 € plus odmenu firme MP Profit PB, s ktorou má obec 

zmluvu o manažmente tohto projektu vo výške 4 131,24 €. Táto odmena je nárokovateľná, 

pretože firma si všetky povinnosti vyplývajúce zo zmluvy splnila. Ďalší významný náklad, 

ktorý zatiaľ nevie obecný úrad presne vyčísliť, je realizácia NN prípojky ku škole. Obec dala 

žiadosť s projektom na SSE a čaká na jej odsúhlasenie. Následne musí vybrať firmu, ktorá bude 

toto pripojenie realizovať. Odhadovaná cena služby je približne 5000 – 7000 €. NN prípojku si 

obec musí realizovať na vlastné náklady, pretože tieto prípojky Environmentálny fond v rámci 

dotačnej podpory neuhrádza. 

 Na pracovnom stretnutí poslancov so starostkou 10.8.2021 vyslovili poslanci svoj nesúhlas 

k navýšenému financovaniu zo zdrojov obce a aj vzhľadom na neúspešnú verejno-obchodnú 

súťaž odporučili starostke dotáciu neprijať a požiadať o ňu opätovne pri ďalšej výzve už 

s navýšením rozpočtom. Predsedajúca uviedla, že obec čakala na túto dotáciu už od roku 2019, 

uviedla nevyhnutnosť rekonštrukcie kúrenia v škole aj vzhľadom na technický stav súčasnej 

pece, narastajúce náklady na kúrenie uhlím a znečisťovanie ovzdušia. Zároveň skonštatovala, 

že vzhľadom na to, že mala obec príliš málo času na verejno-obchodnú súťaž, nezáujem firiem 

sa do nej zapojiť, neúmerný nárast cien materiálov a ich nedostatok na trhu, a aj riziko, že by 

sa celé dielo muselo realizovať počas jesenných mesiacov, kedy je už potrebné v budove kúriť, 

ju táto situácia prinútila dospieť k rozhodnutiu neprijať odsúhlasenú dotáciu a požiadať o ňu 

opätovne pri najbližšej výzve s rozpočtom, ktorý bude korešpondovať s aktuálnymi cenami. 

 
 Prítomní: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, Juraj Klinčuch, Igor 

Skuhra 

 Za: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, Juraj Klinčuch, Igor Skuhra 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

 Nehlasoval: 0 

 

8. V bode 4 predsedajúca poslancom zdôvodnila rozpočtové opatrenie č. 4/2021, ktoré tvorí 

prílohu tejto zápisnice aj s textovým doplnkom. 

 Požiadala poslancov na pracovnom stretnutí o vyčlenenie financií z rezervného fondu na 

dokončenie rozpracovaných investičných aktivít, ako nové elektrické pripojenie na 

multifunkčnom ihrisku, dokončenie opravy rohu budovy na štadióne po sanačných prácach, na 

odmenu firme MP Profit PB za manažment projektu rekonštrukcie kúrenia a verejné 

obstarávanie, ďalej požiadala vyčlenenie financií na opravy schodov na Dome smútku 

a obecnom úrade, ktoré sú už v havarijnom stave. Informovala poslancov aj o najnižšej cenovej 

ponuke na opravy schodov od živnostníka p. Botoša v sume cca 5000 €. Poslanci nesúhlasili na 

vyčlenenie takejto sumy, vyčlenili 1000 € na schody na Dome smútku a ohľadom  rekonštrukcie 

schodov na OÚ odporučili čerpať dotácie, alebo opravy realizovať vo vlastnej réžii za pomoci 

pracovníkov OÚ. S niektorými návrhmi starostka nesúhlasila s odôvodnením, že ide o obecný 

úrad ako reprezentatívnu budovu obce, upozornila na riziko úrazu a pripomenula, že získať 

dotácie na opravu schodov je momentálne nereálne, nakoľko dotačné výzvy boli hlavne na 
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zníženie energetickej náročnosti verejných budov. Navyše keby aj teoreticky výzva pre takýto 

účel bola vyhlásená, aj tam by bolo potrebné najprv vypracovať projekt a rozpočet, na čo sú 

takisto potrebné finančné prostriedky naviac. 

 S ostatnými návrhmi poslanci súhlasili a pripomenuli potrebu rekonštrukcie strechy na budove 

štadióna. 

 
 Prítomní: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, Juraj Klinčuch, Igor 

Skuhra 

 Za: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, Juraj Klinčuch, Igor Skuhra 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

 Nehlasoval: 0 

 

9. V búrlivej diskusii sa poslanci, starostka a prítomná verejnosť vyjadrovali väčšinou k potrebe 

opravy schodov na Dome smútku a obecnom úrade a tiež reagovali na odmietnutie dotácie na 

kúrenie v škole. 

 Predseda ZO SZPB Ing. Igor Kovačka st. pozval poslancov na oslavy SNP organizované v 

spolupráci s obcou dňa 21.8.2021, informoval o pripravovanej knihe Spomienky O. Kučeru a 

umiestnení pamätnej tabule pri dome P. Kučeru. 

 Starostka informovala verejnosť o pripravovaných akciách - okrem osláv SNP sa uskutoční aj 

Beh v srdci SNP a uvítanie nových občanov do života v mesiaci september. 

 Predseda DHZ a poslanec M. Belička pozval členov DHZ na výročnú členskú schôdzu konanú 

dňa 20.8.2021. 

 

10. Na záver sa predsedajúca poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

Zápisnicu zapísal: 

 

 

 

 

 

Alžbeta Šupenová 

 

Námietky k zápisnici: 
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Vladimír Poláček – overovateľ Igor Skuhra – overovateľ 

 

 

V Sklabini 24. augusta 2021 

 

 

 

 

 

 

Anna Silvestrová 

starostka obce 


